
PROTOKÓŁ

z komisji budżetu, finansów i rozwoju gospodarczego

Rady Miejskiej w Pełczycach

20 czerwca 2024 roku

godz. 13.30

Obecni wg listy obecności ( nieobecni: R.Kwieciński)

Komisja w składzie:

1. Michał Kasprzak – Przewodnicząca komisji.

2. Anna Dyc – Członek komisji.

3. Beata Kwaśna – członek komisji.

4. Ryszard Kwieciński – członek komisji.

5. Izabela Maruda – członek komisji.

6. Marek Sowiński

Skarbnik – K.Zawłocka.

Temat posiedzenia:

1. Omówienie projektów uchwał - przygotowanych na sesję w dniu 25 czerwca 2024
roku.

Posiedzenie komisji otworzył p.Przewodnicząca Komisji – powitanie i przedstawienie
porządku posiedzenia.

Porządek posiedzenia przyjęto – jednogłośnie.

Następnie przystąpiono do wyboru wiceprzewodniczącego komisji. Propozycja – p.Beata
Kwaśna – zgoda. Komisja przegłosowała propozycję – jednogłośnie.

Ad.1.

Debata nad raportem o stanie gminy – bez uwag.

Ad.2.

Projekt w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi – bez uwag.

Ad.3.

Projekt w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego z wykonania
budżetu za 2023 rok – bez uwag.
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Ad.4.

Projekt w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Pełczyc za 2023 rok – bez uwag.

Ad.5.

Zmiany budżetu po stronie dochodów jak i wydatków omówiła p.Skarbnik w tym:

- subwencje oświatową na rok 2024, dotacje z Urzędu Wojewódzkiego – refendację funduszu
sołeckiego za 2023 rok, wpływy nienależnie pobranych zasiłków stałych, dotacje z Urzędu
Wojewódzkiego na dofinansowanie zadania wynikającego z programu wieloletniego ,,SENIOR
+’’ za zadanie pn. ,,Utworzenie i wyposażenie placówki Senior+’’, dotacje w ramach FEPZ
2021-2027 z WUP na zadanie pn. ,, Działania w celu zwiększenia równego i szybkiego
dostępu do dobrej jakości trwałych i przystępnych cenowo usług’’, wpłaty rodziców z tytułu
opłaty dziecka w pieczy zastępczej, dotacje na zadanie współfinansowane w ramach
Rządowego Funduszu ,,Polski Ład’’ na zadanie pn. ,,Budowa przyszkolnej pływalni w
Pełczycach’’, dotację na zadanie współfinansowane w ramach Rządowego Funduszu ,,Polski
Ład’’ na zadanie pn. ,, Budowa Miejsko-Gminnego żłobka w Gminie Pełczyce’’, wydatek
majątkowy na zadanie inwestycyjne pn. ,,Woda dla życia- życie w wodzie: Park Edukacji
Przyrodniczej ,,Pełczyckie Jeziora’’, wydatek majątkowy na zadanie pn. ,,Zakup samochodu
osobowego do Urzędu Miejskiego w Pełczycach’’, wydatki na świadczenia społeczne w M-
GOPS oraz wydatek majątkowy na zadanie pn. ,,Budowa wieży widokowej wraz z
zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą pod nazwą ,,Wzgórze widokowe’’

Pan Sowiński – jeśli chodzi o budowę pływalni to oprocentowanie jest po naszej stronie?

Skarbnik – wszystko jest po naszej stronie.

Do omówionych zmian – nie było uwag.

Ad.6.

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej – zmiany w projekcie
wynikają z wprowadzonych zmian budżetu. Bez uwag.

Ad.7.

Projekt w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Gminę Pełczyce pożyczki – bez
uwag.

Ad.8.

Projekt w sprawie ustalenia inkasa podatków i opłat lokalnych – wynika z przeprowadzonych
wyborów sołeckich /zmiany sołtysów/. Bez uwag.

Ad.9.



Projekt w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet przez sołtysów i radnych Rady
Miejskiej w Pełczycach oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych

-3-

Skarbnik – poinformowała, że propozycje nie są ujęte w budżecie. Przyznała, że podwyżki się
należą ale z proponowanymi stawki są nie do udźwignięcia w roku bieżącym Zaproponowała
żeby podwyżki wprowadzić od nowego roku.

Pan Sowiński – tak jak mówi p.Skarbnik zmiany na pewno muszą nastąpić.

Pani Dyc – to jest rekompensata za nasze utracone wynagrodzenie.

Pan Kasprzak – poinformował, że wpłynęła też propozycja stawek z Klubu Radnych ,,Nasza
wspólna Droga’’ gdzie stawki są jeszcze wyższe. Propozycja została odczytana.

Pani Dyc – w sumie kwotowo po przeliczeniu wyjdzie na to samo.

Komisja- jednogłośnie – przegłosowała propozycję przedstawioną w projekcie uchwały.

Pan Sowiński - czy jest możliwość ustalenia takiego terminu żeby to wszystko zbilansować?.

Skarbnik – proponuję wprowadzić zmiany od 1 października br.

Co do terminy wprowadzenia zmian komisja wypowiedziała się następująco:

- Pani Maruda – od 1 lipca br.,

- Pani Kwaśna – od 1 lipca br.,

- Pani Dyc – od 1 lipca br.,

- Pan Kasprzak – od 1 lipca br.,

- Pan Sowiński się wstrzymał.

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Uwaga komisji – sprawdziś zapis §3 i § 9 projektu uchwały – jednogłośnie.

Na tym posiedzenie
zakończono.

Przewodniczący
Komisji

Michał Kasprzak



Podpisy komisji:

1.………………… , 2. ……………….. , 3. ………………. , 4. ……………….. , 5. …………………..


